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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony!

„Miért nem kaptunk választ hivatalos beadványra?" címmel a Házszabály 91 .
benyújtani Persányi Miklós környezetvédelmi és vízügyi miniszterhez .

Tisztelt Miniszter Úr!

Tápiószentmárton jegyzője 2004 . szeptember 22.-én bejelentést tett a Közép-Duna-Völgyi Környezetvédelmi
Felügyelőségen a tápióbicskei sertéstelepről áradó bűz miatt lakossági bejelentés kapcsán .
A Felügyelőség mindmáig nem reagált a beadványra, s tudomásom szerint intézkedéseket sem tettek a bűz
okának megszüntetésére .
Kérdezem a T . Miniszter Urat, hogy az Ön felügyelete alatt álló hatóság miért nem intézkedett, és miért nem
válaszolt a hivatalos beadványra?
Továbbá kérem Önt, hogy személyes közbenjárásával segítse hathatós intézkedés megtételét .

Várom megtisztelő válaszát .

Budapest, 2005 . február 15 .
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